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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
uitgezette korhoenders. (Ingezonden
22 juli 2008)

1
Kunt u uiteenzetten hoeveel kuikens
dit jaar in gevangenschap geboren
zijn op de foklocatie binnen het Park
De Hoge Veluwe en de foklocatie
naast het park? Zo neen, waarom
niet?

2
Kunt u uiteenzetten of er buiten de
foklocatie in Park De Hoge Veluwe en
Otterlo nog andere Nederlandse
foklocaties in gebruik zijn ten
behoeve van het
herintroductieproject? Zo ja, welke?
Zo neen, waarom niet?

3
Is het waar dat de resultaten van het
in gevangenschap fokken van
korhoenders zeer teleurstellend zijn
(dat slechts enkele kuikens geboren
zijn/in leven gebleven zijn) en dat er
tientallen gefokte dieren elders
ingekocht zullen worden om alsnog
het beoogde aantal dieren uit te
zetten? Zo ja, hoe verhoudt zich dit
tot de Beleidslijn herintroducties en
de rond het project gemaakte
afspraken? Hoe wordt vastgesteld dat
die dieren een vergelijkbare
«genetische vingerafdruk» zullen
hebben? Zo neen, is het aantal
binnen het project gefokte

korhoenders toereikend voor de
uitzetdoelstellingen van dit jaar?

4
Bent u bereid een importverbod in te
stellen voor korhoenders ten behoeve
van de herintroductie die op andere
locaties gefokt zijn dan de
genoemde? Zo ja, op welke termijn?
Zo neen, waarom niet?

5
Bent u bereid de evaluatie van het
project te vervroegen gelet op de
grote sterfte onder de uitgezette
dieren en de achterblijvende
fokresultaten? Zo ja, op welke
termijn? Zo neen, waarom niet?

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2007–2008 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0708tkkvl2070825970
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2008 Tweede Kamer, vergaderjaar 2007–2008, Vragen


